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	WAHA OIL COMPANY


	التاريخ : 27 مارس,2022
	Date : March 27th, 2022


	إعــــــلان على عطاء 
ANNOUNCEMENT OF TENDER
PROCUREMENT OF VARIOUS SIZES OF PIPES – ALL AREAS 
شراء انابيب باحجام مختلفة – لجميع الحقول

	تعتزم شركة الواحة للنفط اجراء دعوة عامة للمصنعين أو الموردين )مقدمى العطاءات( المرخص لهم بمزاولة الأعمال المتعلقة لشراء انابيب بأحجام مختلفة - لجميع الحقول.
يجب على مقدمي العطاءات تقديم عروضهم التنافسية. وسيتم اختيار مقدم العرض الناجح على أساس قوة عرضه في المقام الأول من حيث الاكتمال ،  التوافق مع متطلبات ومواصفات ITB ،السعر التنافسي ومقبولية التصنيع المقترح  وجدول التسليم.
عليه ,تدعو شركة الواحة للنفط الشركات المحلية والعالمية أو الموردين (مقدمي العطاءات)  المتخصصين في هذا المجال الذين لديهم الخبرة والكفاءة والموارد المالية والبشرية اللازمة لتوفير هذه المواد ويرغبون في المشاركة في عملية تقديم العطاءات لهذه الخدمة ، لتقديم طلب المشاركة و لملء الاستبيان المرفق وتقديم عرضهم على النحو المنصوص عليه في مستندات طلب العرض المرفقة ، أو الحضور شخصيًا لاستلام نسخة من الاستبيان ووثائق طلب العرض  المدرجة أدناه من المقر الرئيسي لشركة الواحة للنفط وتقديم عرضهم الكامل مع المستندات المطلوبة في ملف متكامل.
الخدمات المطلوبة (بإختصار):
يلتزم مقدمي العطاءات بتوريد أحجام مختلفة من الأنابيب بناءً على طلب شركة الواحة للنفط. التفاصيل مذكورة في وثائق طلب العرض.
تحتفظ شركة الواحة للنفط بالحق في اختيار أي من مقدمي العطاءات  من بين أولئك الذين تم استلام عروضهم في هذا الصدد لتقديم أي من الخدمات المذكورة بما يتماشى مع أداء الشركة المصنعة أو المورد (مقدم العطاء) لالتزاماتهم وجودة خدماتهم المعروضة على شركة الواحة.

	Waha Oil Company (WOC) intends to invite Manufacturers or Suppliers (BIDDERS), licensed to conduct business, for the Procurement of Various Sizes of Pipes – All Areas.
BIDDERS shall submit their competitive offer. The successful BIDDER will be selected on the strength of his proposal, primarily in terms of completeness, conformance to the ITB’S requirements and specifications, competitive price and on the plausibility of his proposed manufacture, and delivery schedule.
Therefore, WOC invite, local and international Manufacturers or Suppliers (BIDDERS) specialized in this field that have the expertise, competence, financial and human resources necessary to provide these materials and wish to participate in the bidding process of this service, to submit a request to participate and fill out the attached questionnaire and submit their Offer as prescribed by the attached Proposal Request documents, or come in person to receive a copy of the questionnaire and Proposal Request documents from the WOC’s headquarters (listed below), and submit their complete Offer with the required documents in an integrated file.

Required services (in short):

Bidder(s) shall undertakes to supply Various Sizes of Pipes upon request by Waha Oil Company. The details are listed in the Proposal Request documents.
Waha Oil Company reserves the right to choose any of the Manufacturers or Suppliers (Bidders) among those contracted in this regard to provide any of the mentioned services in line with the Manufacturer’s or Supplier’s (Bidder’s) performance of their obligations and the quality of their services offered to deliver to WAHA.


	المستندات المطلوب تقديمها:
· تقديم طلب كتابي يعبر فيه(مقدم العرض)  عن رغبتة بالمشاركة في هذا العطاء مرفقًا إعلان شركة الواحه للنفط موقعًا ومختومًا مع بيان الموافقة على جميع ما ورد بهذا الاعلان .
· تقديم العرض الذي يتكون من الجزء التجاري المكتمل (المسعّر) والجزء التجاري (غير المسعر) والجزء الفني بالاضافة الى ضمان العطاء الأساسي على النحو المنصوص عليه في مستندات طلب العرض.
· تعبئة الاستبيان المرفق وتقديمه مرفقا به كافة المستندات المطلوبة ومنها :

- النظام الأساسي للمصنعين أو للموردين.

- عقد/ قرار تأسيس الشركة   

- مستخرج حديث ساري المفعول من السجل التجاري الليبي وكذلك شهادة اثبات قيد بغرفة التجارة والصناعة  سارية المفعول.

- نسخة من الرخصة التجارية سارية المفعول.

· التسجيل في البلد المنشأ.

· خبرة سابقة في العمل موضحاً فيها عدد وقائمة الخدمات المنفذة داخل وخارج ليبيا ، مدعومة بخطابات توصية موقعة من الممثل القانوني للجهات التي قُدمت لها هذه الخدمات.

· تقرير محاسب قانوني عن الوضع المالي  للمصنعين أو الموردين (مقدم العطاء) للسنوات الخمسة الأخيرة مع الميزانيات الخاصة لهذه السنوات، او لعدد سنوات الخدمة  للمصنعين أو الموردين (مقدم العطاء) التي تأسست في اقل من خمس سنوات. 

· شهادة السداد الضريبى موجهة الى شركة الواحة للنفط، لغرض المشاركة في هذا العطاء.
شروط وملاحظات هامة:

· يشترط هنا أن المصنعين أو الموردين (مقدمين العطاء) المهتمين بالتقدم لهذا العطاء، أن الشركة المصنعة لديها شهادة API صالحة أو أن المورد لديه وكالة او شهادة توزيع صادرة عن الشركة المصنعة المعتمدة.

· "بلد المنشأ" البلدان الوحيدة المقبولة  لتصنيع وتوريد المواد هي اليابان والدول الواقعة في أمريكا الشمالية (الولايات المتحدة الأمريكية وكندا) والقارة الأوروبية والشركات المصنعة المقبولة من الصين.

• أن تكون المواد الموردة جديدة.المواد المخزنة غير مقبولة.
· توفير نسخة ورقية ونسخة إلكترونية (PDF) من المستندات المطلوبة في ملفات منفصلة حسب التخصص (قانوني ، مالي ، فني ،أمنى).

· جميع الوثائق المستلمة من قبل شركة الواحة للنفط ستعامل بسرية تامة، وغير قابلة للترجيع.
· العنوان ("شراء أنابيب بأحجام مختلفة - لجميع الحقول") ، واسم وتوقيع الشخص المرخص له وختم مقدم العطاء ،الراغبين في المشاركة في هذا العطاء ، يجب أن يظهر بوضوح في جميع الوثائق المحالة من مقدم العطاء.
· تسلم المستندات إلى مكتب أمين سر لجنة العطاءات بالطابق رقم (32) بالمقر الرئيسي لشركة الواحة للنفط الكائن ببرج أبوليله - طرابلس.

· أخر موعد لتقديم الطلبات الساعة 12:00 ظهرا من يوم7  أبريل 2022.
· نظراً للأهمية والصفة الاستعجالية للعمل المطلوب يتعذر الموافقة على طلبات تمديد الموعد المحدد. كما يتعذر التعامل مع أي ملف غير مستوفي للشروط المذكورة.

· تحتفظ شركة الواحة للنفط بحق التحري والتحقق من دقة المعلومات والمستندات المستلمة من الشركات المتقدمة.

· على كافة الشركات تقديم المستندات والوثائق المطلوبة بالكامل والمشار اليها في هذا الاعلان  من قبل شركة الواحة للنفط.

· لأي إستفسارات يرجى مراجعة مكتب أمين سر لجنة العطاءات بشركة الواحة للنفط. 

· هاتف            00218 21 7266633   

· فاكس            00218 21 3608502

· بريد إلكتروني: stc@wahaoil.ly

	DOCUMENTS REQUIRED FOR TENDERING:

· Written application expressing (BIDDER’S) interest to participate in the bidding for this tender shall be submitted attaching WOC’s announcement signed and stamped together with a statement which declares your acceptance to all provisions of this announcement.
· Bidder’s Offer consisting of completed Commercial Part (Priced), Commercial Part (Unpriced), Technical Part along with Primary Bid Bond are to be submitted as prescribed in the Proposal Request documents.

· Fill out the attached questionnaire and submit it attaching with all the required documents, including:
· Statute of the Manufacturers or Suppliers.
· Establishment Contract / Decision of the Manufacturers or Suppliers.
· Updated & valid abstract form Libyan Commercial Chamber.
· Copy of valid Business License.
· Registration in the country of origin.
· Previous work experience with information on number & list of such services executed inside and outside Libya, Supported by letters of recommendation signed by the legal representative of the entities to whom these services are provided.
· Report of Chartered Accountant on the financial status of the Manufacturers or Suppliers (Bidder) for the last five years including finance statement, Balance Sheet for these years. Or for the number of years in service for Manufacturers or Suppliers (Bidder), that were established in less than five years
· Certificate of Tax payment status addressed to Waha Oil Company for the purpose of participation in this Bid.
IMPORTANT CONDITIONS & NOTES:
· It is a condition hereof that Manufacturers or Suppliers (Bidders) interested to apply for this bidding process, that Manufacturer have valid API Certificate or Supplier have Dealership, Distributorship Certificate issued by Certified Manufacturer.
· The only acceptable 'country of origin' of materials are Japan and countries located on the N. American (USA & Canada), European continent and acceptable manufacturers from China.

· The supplied material shall be new. No Stock material is acceptable.

· To provide a hard copy and electronic copy (PDF) of the required documents in separate files according to the specialization (legal, financial, technical, safety).
· All documents received by WOC will be treated confidentially and shall be retained.
· Title (“Procurement of Various Sizes of Pipes- All Areas”), name & signature of authorized person & bidder stamp, wishing to participate in this bidding, are to be clearly shown on all documents submitted by Bidders.
· All documents are to be submitted to the office of Secretary, Tenders Committee at WOC Main office, Floor No. (32), Burj bulayla Tower, Tripoli.
· The deadline to submit your application is 12:00 NOON on 
7th, April, 2022.
· Due to the importance and urgency for the required works, WOC cannot accommodate any request for extending the deadline. Also it will not be possible to deal with any file that does not fulfill the conditions mentioned in this announcement.
· Waha Oil Company reserves the right to verify / investigate the accuracy / Legitimacy of the information and documents received from the interested bidders.
· All interested bidders are required to submit complete credentials as requested in this announcement by Waha Oil Company.

· For any enquiry, please contact Secretary, Tenders Committee.
           Phone      00218 21 7266633 

          Fax          00218 21 3608502

          E-mail:      stc@wahaoil.ly 
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